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Pan 
Grzegorz Kubik
Radny Rady Miejskiej Karpacza

W odpowiedzi  na  zadane  pytania  dotyczące  przeprowadzenia  badań  dzieci  i  młodzieży
zamieszkałych  w  Karpaczu  umożliwiających  określenie  poziomu  herbicydów  (glifosat)
w organizmie, inforrmuję co następuje.

1. Pan Marcin Bustowski wystąpił z wnioskiem do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Karpaczu
o zwołanie sesji Rady Miejskiej.

2. Na jakiej podstawie twierdzi Pan, że będę finansował badania dzieci i młodzieży na zawartość
w ograniźmie herbicydów (glifosatu)? 

Otrzymują:

1) Pan Grzegorz Kubik
2) Biuro Obsługi RM
3) Sekretarz Gminy
4) aa.


